



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

37/26

1 September 2026

PROCESS REMINDER

Development and Building

Anyone considering the development of vacant land, further development on existing developed land and building extensions should first contact myself on 9164 8300 ext 230 shire.ceo@shire.gov.cx to determine the appropriate application process that is applicable to your circumstance.

Operating a food business from home

Generally, operating a food business from home is not permitted due to safety and compliance requirements, under the Public Health Act 2026.

It is an offence for a food business not to notify the Shire of their intention to operate, regardless of whether they need to register their business.

The Shire's Health Inspector can be contacted on 9164 8300 ext. 243 and is able to provide food safety information.

David Price
Chief Executive Officer



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

37/26

2026年9月1日

流程提示

开发与建筑事务

任何考虑进行空置土地开发、已开发土地进一步建设或房屋扩建的人士，应首先致电本人，电话：9164 8300 转 230，或发送邮件至 shire.ceo@shire.gov.cx，以确定适用于您具体情况的相关申请流程。

居家经营食品业务

根据《2026年公共卫生法》，出于安全与合规要求，居家经营食品业务一般不被允许。

食品业务经营者无论是否需要注册其业务，如未向郡政府通报其经营意向，即属违法行为。

郡政府的卫生检查员可应询提供食品安全相关信息，联系电话：9164 8300 转 243。

David Price
首席执行官



SHIRE PULAU KRISMAS NOTIS UMUM

37/26

1 September 2026

PERINGATAN PROSES

Pembangunan dan Pembinaan

Sesiapa yang bercadang untuk membangunkan tanah kosong, menjalankan pembangunan lanjut di atas tanah yang telah dibangunkan, atau melakukan penambahan bangunan, hendaklah terlebih dahulu menghubungi saya di talian 9164 8300 (sambungan 230) atau melalui e-mel shire.ceo@shire.gov.cx bagi menentukan proses permohonan yang sesuai dengan situasi anda.

Mengendalikan perniagaan makanan dari rumah

Secara amnya, menjalankan perniagaan makanan dari rumah tidak dibenarkan disebabkan oleh keperluan keselamatan dan pematuhan di bawah Akta Kesihatan Awam 2026 (Public Health Act 2026).

Adalah menjadi satu kesalahan bagi perniagaan makanan untuk tidak memaklumkan pihak Shire mengenai niat mereka untuk beroperasi, tanpa mengira sama ada mereka perlu mendaftarkan perniagaan tersebut atau tidak.

Pegawai Pemeriksa Kesihatan Shire boleh dihubungi di talian 9164 8300 sambungan 243 untuk mendapatkan maklumat mengenai keselamatan makanan.

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif